



Estd. 1983

永樂旅遊有限公司

FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD. (Company No: 99762-T)

PENANG Main Office
檳城总公司 (KKKP 0568)
04 - 226 6633

ALOR SETAR Branch
亞羅士打分行 (KPL 4348)
04 - 771 6633

BUTTERWORTH Branch
北海分行 (KPL 4350)
04 - 310 6633

BUKIT MERTAJAM Branch
大山脚分行 (KPL 0568/5)
04 - 530 6622

5D4N HANOI - HALONG - TRANG AN 5天4晚 河内 - 下龙湾 - 长安



Hanoi Old Quarter 古式街道



Halong Bay 下龙湾



长安 Trang An

DAY 1: HANOI ARRIVAL (High Tea/D)

Upon arrival at Noi Bai International airport, our representative will meet and transfer to Hanoi downtown to enjoy Vietnam style High tea. In the afternoon, visit the *West Lake, Tran Quoc Temple, Hoan Kiem Lake* (Restored Sword Lake), *Turtle Towers* and shopping at *36 Old Quarter*, dinner and overnight in Hanoi.

第一天: 河内 (下午茶/晚餐)

抵达河内-内牌国际机场后由专业导游迎接前往河内市中心享用越式下午茶, 下午参观西湖及镇国寺, 继续观光市内著名的还剑湖, 乌龟塔, 逛36古式街道购物, 晚餐於当地餐厅, 入住酒店休息。

DAY 2: HANOI - HALONG (B/L/D)

Breakfast at hotel, transfer to visit *Ho Chi Minh Palace, Ba Dinh Square, Uncle Ho' Still House, One Pillar Pagoda*, continues to visit *Temple of Literature*. After lunch, transfer to Halong Bay - UNESCO World Heritage site (160km driving one way - 3.5hrs drive). This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. Arrival Halong, have dinner and overnight in Halong Bay.

第二天: 河内 - 下龙湾 (早/午/晚餐)

早餐后, 参观胡志明主席陵墓, 主席府, 巴亭广场, 胡志明主席故居, 一柱庙, 继续参观文庙(越南首间大学)。午餐后, 乘车前往广宁省的下龙湾(距离河内 160 公里, 大约 3,5 个小时)(一九九四年已获得联合国科教文公认为世界自然文化遗产, 也刚刚成为新世界七大自然奇观之一), 路途游客可以在车上欣赏与拍照越南北越最大稻田平原的风景。抵达下龙湾, 晚餐於当地餐厅, 入住酒店休息。

DAY 3: HALONG (B/L/D)

After breakfast, transfer to Halong Boat station to take our private boat to visit Vietnam world Heritage Halong bay about about 6 hours, our boat will bring us to visit *Surprising Cave*, also called *Sung Sot Cave* - the largest cave in Halong Bay, and *Titov Island* where you can climb up till the top to enjoy the panoramic of the bay or go swimming in the clear water, lunch will be served with fresh Halong Seafood, enjoy Vietnam Coffee on Cruise. In the afternoon, visit *Hoang Gia Casino*, enjoy Vietnam famous *Water Puppet Show*, dinner and overnight in Halong Bay.

第三天: 下龙湾 (早/午/晚餐)

早餐后, 乘船约 6 个小时环游 1.500 多平方公里范围, 观赏海上桂林之称的下龙湾, 沿途参观惊讶洞, Titop 岛等, 午餐於船上享用海鲜餐, 在船上品尝越南咖啡, 下午参观下龙湾最大的皇家赌场, 欣赏越南出名的水上木偶戏表演, 晚餐於当地餐厅。

DAY 4: HALONG - NINH BINH - TRANG AN - HANOI (B/L/D)

After breakfast, transfer to **Trang An** - The Tourism Complex in the northern province of Ninh Binh was officially included in the world heritage list on June 23 by the UNESCO's World Heritage Committee. The eco tourist attraction located in the East of Ninh Binh, with area of 2000 ha, It includes 47 historical vestiges with many mysterious things, with limestone mountains, valleys and underground river systems. Take boat trip to visit cave complex: **Sang Cave, Toi Cave, Ba Giot Cave, Nau Ruou** in mystery and wildness, see scenery of mountain and rivers Ha Long on land of Ninh Binh. The end of the day, drive back Hanoi, Visit **Hanoi Opera House**. Dinner & overnight in Hanoi.

第四天：下龙湾 - 长安 - 河内（早/午/晚餐）

早餐后，前往宁平省的**长安**，刚列入了联合国教科文组织的世界遗产委员会于6月23日的世界遗产名录，生态旅游景点位于东宁平的，有2000公顷区域，它包括47的历史遗迹很多神秘的东西，用灰岩山脉，峡谷和地下河系统。乘坐三板船参观：**亮洞，暗洞，三滴洞，酿酒洞**是神秘和野性风景而且素有“陆龙湾”之称。下午返回河内，参观**法国歌剧院**，晚餐於当地餐厅，入住酒店休息。

DAY 5: HANOI DEPARTURE (B)

Breakfast at hotel, free at leisure then transfer to airport for flight home.

第五天：河内（早餐）

早餐后，自由活动至送往机场启程回国，结束5天愉快旅程。

PRICE INCLUDE:

- Tour guide: Chinese/ English speaking guide during the tour.
- **Tip for local guide and driver**
- Accommodation - as hotel in the list or similar - based on TWN/DBL/TRP sharing room
- Shows and sightseeing in schedule.
- Transportation by private coach with air-conditioner
- 01 bottle (500 ml)of drinking water for each pax per day.
- Tip for local guide and driver
- **Meals(Vietnamese food & Chinese food)** as the tour code(B: Breakfast, L: lunch, D: Dinner) one buffet at **Sen Tay Ho Restaurant, One Hightea** *meals as mentioned in the program*
- Boat fees private one in Halong and TamCoc as mentioned in the programme,
- A cup of Vietnamese coffee on Halong cruise
- Tuktuk Electric Van ride to visit Hanoi Old Quarters

PRICE EXCLUDE:

- International / Domestic flight ticket & airport tax (if have).
- Personal expenses: Tel, Fax, Mini Bar, Laundry,etc.
- Personal travel insurance
- surcharge with other languages guide
- Hotel surcharge in Peak Season or holidays: Chinese New Year (TBA)&Gala Dinner on X'Mas (24, 25 Dec) & New Year 31 Dec

Package Price: 5D4N HANOI - CITY TOUR - HA LONG - TRANG AN

Hotel Category (Listed or Similar)

Valid from now to 31Dec 2022

HANOI

HALONG

2 PERSON

3-4
PERSON

5-6
PERSON

7-9
PERSON

Sgl up

[Golden Silk 4*](#)

[Candle 4*](#)

[Chalcedony 4](#)

[Hotel Kuretakeso 4*](#)

[Thang Long Opera 4*](#)

[Lan Vien 4*](#)

[Muong Thanh 5*](#)

[Halong Palace 4*](#)

[Royal Lotus 4*](#)

RM2518
PER
PERSON

RM2174
PER
PERSON

RM1814
PER
PERSON

RM1649
PER
PERSON

ADDITIONAL
PAID
RM755

SHOPPING INFO:1/ Vietnam local products